
 

 

 
 
 
 
Nr. 115/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 15 iunie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 1 reprezentant ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, lipsind: Keresztes 
László, Kolcza István, Kondor Ágota, Magyarosi Imola-Piroska, Miklos András.
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 721/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r./lb.m.): 
”Bună ziua, bine ați venit la ședința extraordinară din 15 iunie. O să citesc prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m./lb.r.): „Bine ați venit. (lb.r.): Pe Ordinea de zi avem un proiect de hotărâre. 
Aș dori să vă întreb, dacă pe lângă acesta cineva ar dori să adauge la Diverse?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Toth-Birtan Csaba aș dori 
să includem la Diverse 3 puncte. Un D1 privind aprobarea încheierii unui Acord pentru 
implementarea Programului ROMACT în municipiul Sfântu Gheorghe. Un D3 privind 
aprobarea rectificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2023. Și 
un D4 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Sfântu Gheorghe.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.r.): „Da, și eu aș vrea să adaug un 
punct D2 privind aprobarea încheierii unui contract de asociere între Municipiul Sfântu 
Gheorghe prin Consiliul Local al municipiului Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya 
Ádám” și Asociația Sepsi Jazz & Blues în vederea organizării în comun a evenimentului 
„Festival Sepsi Jazz & Blues” în perioada 23-24 iunie 2023 în municipiul Sfântu 
Gheorghe. Și aici aș dori să mai adaug și o modificare. Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): 
„Mulțumesc frumos. Vă rog frumos să votăm includerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, 
D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
includerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu includerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 



 

 

intorducerea punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu 
intorducerea punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
intorducerea punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „ Sunt de acord cu includerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu intorducerea 
punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
intorducerea punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu includerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de 
acord cu includerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu includerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu includerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu includerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
includerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt și eu de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
includerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r./lb.m.): 
„Mulțumesc frumos. Vă rog frumos, acum să votăm Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 



 

 

 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de 
acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Domna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r./lb.m.): 
„Mulțumesc frumos. Vă rog frumos acum să votăm ca toate punctele să votăm la sfârșit.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Și eu 
sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
propunerea.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, modul de vot. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): 
„Mulțumesc frumos. Putem trece la punctele de pe Ordinea de zi. Primul punct este 
prezentat de către dl. primar Antal Árpád-András.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 
duratei Contractului de subînchiriere nr. 57802/2022 încheiat între Bertis SRL și 
Municipiul Sfântu Gheorghe, având ca obiect închirierea unei bucătării din strada 1 
Decembrie 1918 nr. 30. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În primul rând aș dori să 



 

 

menționez faptul că la punctul D2 nu particip la deliberare și la vot, pe de altă parte în 
locul d-lui primar eu voi prezenta punctele, Toth-Birtan Csaba.  
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Bine. 
Mulțumesc frumos și îmi cer scuze.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Aș prezenta atunci 
primul punct. Primul punct se referă la prelungirea duratei unui contract de subînchiriere, 
având ca obiect închirierea unei bucătării din strada 1 Decembrie 1918 nr. 30. Această 
bucătărie este închiriat de la Bertis SRL și asigurăm pregătirea hranei zilnice pentru 
preșcolarii din Grădinița cu Program Prelungit “Árvácska” și din Creșa Sfântu Gheorghe. 
Se prelungește contractul până la sfârșitul anului 2023.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 209/2023. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.) 
„Mulțumesc frumos pentru prezentare. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc 
să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul 
administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un 
interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt 
obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema 
respectivă. (lb.r.): Mai este cineva, care nu poate vota? Bine, mulțumesc frumos.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui Acord pentru implementarea Programului ROMACT în municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „La proiectul de 
hotărâre D1 este vorba de încheierea unui Acord pentru implementarea Programului 
ROMACT în municipiul Sfântu Gheorghe, respectiv se aprobă proiectul acordului, care 
este anexă la acest proiect de hotărâre. Programul ROMACT ar putea fi ajutor pentru 
municipalitate în integrarea romilor din municipiu, această organizație oferind sprijin 
printr-un facilitator, respectiv expertiză tehnică prin intermediul unui expert de specialitate 
în acest domeniu.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 210/2023. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.) 
„Mulțumesc frumos. Comisiile de specialitate cu nr. 1, 3 și 5 au votat favorabil acest punct. 
Urmează punctul D2, vă rog frumos d-na viceprimar Vargha Fruzsina, să prezinți acest 
punct.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
municipiului Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám” și Asociația Sepsi Jazz & 
Blues în vederea organizării în comun a evenimentului „Festival Sepsi Jazz & Blues” în 
perioada 23-24 iunie 2023 în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Vargha Fruzsina, 
viceprimar.  
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos. 
Proiectul de hotărâre D2 este despre un contract de asociere între Municipiul Sfântu 
Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám” și Asociația Sepsi Jazz & Blues deoarece în 
perioada 23-24 iunie vom organiza anul acesta a II-a ediție a Festivalului Sepsi Jazz & 
Blues. La obligațiile municipiului se află o contribuție la buget de 117.875 lei și aici aș 
vrea să adaug o completare, un punct ”d”, la obligațiile municipiului, în care asigurăm 
două căsuțe de lemn organizatorilor evenimentului. Vă mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.) 
„Comisiile de specialitate cu nr. 1, 4 și 5 au votat favorabil acest punct. Acum vă rog să 



 

 

votăm modificările textuale adăugate la D2.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
modificarea la punctul D2.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu modificarea la 
punctul D2.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
modificarea la punctul D2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu 
modificarea la punctul D2.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu modificarea.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu modificarea.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Și eu 
sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu modificarea.” 
 Domna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu modificarea.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu modificarea.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu modificarea.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
modificarea.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
modificarea.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Toth-
Birtan Csaba), cu modificarea punctului D2. 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Toth-
Birtan Csaba), HOTĂRÂREA NR. 211/2023. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r./lb.m.): 
„Mulțumesc frumos. Îl rog pe dl. viceprimar Toth-Birtan Csaba să prezinte punctul D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2023. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Proiectul D3 este un proiect 
de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general al municipiului Sfântu 
Gheorghe pe anul 2023. În primul rând trebuie să ne conformăm OUG nr. 34/2023 privind 
unele măsuri fiscal-bugetare, care ne impune să reducem cu 10% cheltuielile aprobate la 
titlul ”Bunuri și servicii” și acest lucru se face la toate capitolele bugetare și se scade o 
valoare de 5.033.000 de lei, respectiv sunt propuse unele adăugiri în sume acordate 
școliilor, sunt sume acordate la capitolul ”Cultură, recreere și religie” pentru executarea 
lucrărilor la stadionul mic, pentru execuția lucrărilor la amenajarea skate parcului, 
respectiv pentru procurarea de funie specială la spațiile de joacă. Se propune acordarea a 
517.610 lei ajutor de expolatare pentru infrastructura sprotivă pentru societatea Sepsi 
Rekreatív și din împrumutul contractat 7.500.000 de lei se asigură sume pentru investițiile 
de la școala gimnazială Gödri Ferenc, reducerea emisiilor de carbon din municipiul Sfântu 
Gheorghe bazate pe planul de mobilitate urbană, respectiv construirea centrului comunitar 
integrat din zona Őrkő.”  
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 212/2023. 



 

 

 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.) 
„Mulțumesc frumos. Comisiile de specialitate cu nr. 1 și 5 au votat favorabil acest punct. 
Urmează punctul D4, care va fi prezentat de asemenea de dl. viceprimar Toth-Birtan 
Csaba.” 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de organizare și funcționare al aparatului de specialitate al primarului 
municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Regulamentul de 
organizare și funcționare al aparatului de specialitate al primarului municipiului Sfântu 
Gheorghe a fost aprobat ultima dată în 2017. S-au propus foarte multe modificări, au 
apărut noi structuri organizatorice în cadrul aparatului de specialitate al primarului și acest 
Regulament de organizare și funcționare aduce la zi situația și modul de organizare al 
aparatului de specialitate.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 213/2023. 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.) 
„Mulțumesc frumos. Comisiile de specialitate cu nr. 1 și 5 au votat favorabil acest punct. 
Acum vă rog să votăm proiectul de hotărâre nr. 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
proiectul 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, D1, D2, D3 și D4, la D2 și cu modificarea.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu 1, D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu 1, D1, D2 cu 
modificări, D3 și D4.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord 1, D1, D2 cu modificări, 
D3 și D4.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt 
de acord cu proiectele de hotărâri 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Domna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, D1, D2, D3, D4, respectiv cu modificare punctului D2.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, D1, D3 și D4, la punctul D2 nu votez.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 



 

 

proiectele de hotărâri 1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 
1, D1, D2 cu modificări, D3 și D4. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r./lb.m.): 
„Mulțumesc frumos. Acestea au fost punctele de pe Ordinea de zi. Mulțumesc pentru 
prezență. Vă doresc o zi plăcută.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 iunie 2023. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                 SECRETAR GENERAL 
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